
  
 

 
 

「我的行動承諾──感恩珍惜．積極樂觀」（ 2025/26）  

“My Pledge to Act – 
Be Grateful and Treasure What We Have, Stay Positive and Optimistic”  

問卷 Questionnaire 

 

請於 2025年 12月 5日（星期五）或之前透過以下其中一項方式回覆： 

1）列印本問卷，填妥並傳真至 3426 9265或 

2）下載及填寫「互動式可填寫表格」並以附件形式電郵至 info_mcne1@edb.gov.hk 

 

Please submit via one of the methods below on or before 5 December 2025(Friday): 

1）Print this questionnaire, fill in and fax it to 3426 9265 or 

2）Download and fill in the “Interactive Fillable PDF” and email it to info_mcne1@edb.gov.hk 

 
 

致：    教育局課程發展處德育、公民及國民教育組 1   
To :         MCNE Section 1of CDI, EDB 

 

請在適當方格內加上「」號。  
Please tick (✓) the appropriate box(es).  

 

 本校計劃於 2025/26 學年  
Our school plans to implement the following in the 2025/26 school year 

 

  推動「我的行動承諾」活動  

Promote “My Pledge to Act” activities 

  舉辦相類的校本集體承諾與實踐活動／比賽／計劃  

Organise similar school-based collective commitment and practice activities / competitions / 

award schemes 

 

  計劃舉辦「樂諾大使」校本獎勵計劃  

Plan to launch the MPA Ambassador School-based Award Programme 

  計劃或已舉辦「全港同『諾』禮」  

Plan to organise / have already organised the “Territory-wide ‘Let’s Pledge Together’ Ceremony 

 

  計劃安排學生參與「我的行動承諾」學生比賽  

Plan to arrange students participating in “My Pledge to Act” student competitions 

  

mailto:並以附件形式電郵至info_mcne1@edb.gov.hk


 本校暫未有計劃於 2025/26學年推行任何校本集體承諾與實踐活動及獎勵
計 劃 。 Our school has no plan to implement any school-based collective commitment and 

practice activities / award schemes in the 2025/26 school year. 

原因 Reason(s)：  

校長簽署：
Signature of School 

Head/Principal 
負責教師：
Teacher-in-charge 

校長姓名：
Name of School 

Head/Principal 
電話號碼：
Contact Tel. No. 

學校名稱：
Name of School 

聯絡電郵：
Email Address 

學校組別：  
Type of School

 幼稚園 Kindergarten

 小學 Primary

 中學 Secondary

日 期：  
Date 
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